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Zápis z jednání GS, zaměstnanců sekretariátu a oblastních sekretářů 

Den konání 20. 9. 2021 

Místo konání distančně 

Čas  10:15 - 12:05 

 

Přítomni: Löbl Michaela Ilona Neumannoá 

Králová Jana Jana Nosková 

Kuklík Petr Jan Paleček 

Myšinská Hana Antonín Husák 

Richterová Helena Vít Čmolík 

Štván Jan Svatava Juhaszová 

Machková Monika Zuzana Zvěřinová 

Šnýdrová Eva Pavlína Dušková 

Sehnalová Marie  

  

Nepřítomna: Jarmila Měrková 

 
Program jednání: 

1. Přestavení pana Ing. Petra Kuklíka – Generálního sekretáře. 

       2. Představení pracovníků sekretariátu a jejich pracovními zařazeními ve vztahu 
k oblastem a členům 

3. Dotazy GS na oblastní sekretáře v rámci fungování jejich agend 
 

4 Požadavky na vyřízení  OS na zaměstnance sekretariátu 
 

5.   Úkoly  

      6. Závěr 
 

1.  

Ing. Petr Kuklík: 
  
Představil se oblastním sekretářům z pozice nového Generálního sekretáře a přednesl svoji 
představu dalšího fungování České jezdecké federace v rámci komunikace napříč oblastmi 
a sekretariátu.  
  
 

2. 

Pracovníci sekretariátu jsou v současné době v tomto složení a  spravují agendy uvedené u 
jejich jmen.  

 Hana Myšinská  
 Podávání obecných informací 
 Vystavování povolení startu na národních závodech v zahraničí 
 Vystavování FEI pasů a FEI registrací 
 Potvrzování hlášení o úrazu 

 Ing.Jana Králová   
 Kontrola výsledků z mezinárodních závodů v ČR 
 Zpracování žebříčků a seriálů ČJF 
 Přihlášky na mezinárodní závody včetně ME, MS 
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 Schvalování registrace koní 
 Zápis zahraničních výsledků - skoky 

 Jan Štván  
 Podpora systému JIS 
 Správa webových stránek + soc.sit. 
 Distribuce programu Ace Gallop 

 Michaela  Löbl  
 Podávání obecných informací 
 Oblast vzdělávání 
 Podpora projektu SCM 
 Systém antidopingových školení 

 Helena Richterová  
 správa investičního majetku ČJF 
 MČR a MZ závody 
 koordinace oblastí 
 PO a BOZP 
 pojištění 
 legislativa  

  

 

3. 

 
GS požádal jednotlivé oblastní sekretáře o upřesnění níže uvedených otázek:  
 

 Jak probíhá komunikace s členskou základnou oblasti – forma komunikace 
 Jak jsou komunikovány zápisy z jednání Výkonného Výboru ČJF a Oblastních 

Výborů ČJF 
 Jakým stylem se procesují pozvánky a registrace na Oblastní Konference (OK) 
 Jaká je očekávaná účast zástupců subjektů na OK  
 Dotaz na zpětnou vazbu na práci sekretariátu, jaké jsou slabé a silné stránky, co je 

potřeba zlepšit 
 

 Oblastní sekretáři komunikují se svojí členskou základnou především přes e-mail a 
dále telefonicky. Pokud je potřeba, pak někteří nezbytné informace zveřejňují na 
webových stránkách dané oblasti a přes sociální média jako je FB a IG. 

 Zápisy z OV sekretáři ukládají na One Drive ČJF, zveřejňují je na webových 
stránkách oblastí či rozesílají členům, kteří si je vyžádají k zaslání.  

 Zápisy z VV ČJF jsou pro všechny členy k dispozici v JISu pod přihlašovacími údaji 
daného člena ČJF.  

 Pozvánky na Oblastní konference byly všem subjektům zaslány e-mailem a to na 
statutární orgány uvedené v JISu a také  byly uloženy v některých oblastech i na web 
oblasti. V příloze byly dokumenty – Plná moc a Mandátní lístek.  

 Odhadovaná účast na Oblastních konferencích je nízká někde kolem 15%  
 Ohledné připomínek k práci zaměstnanců sekretariátu vyzdvihli OS spolupráci se 

všemi zaměstnanci sekretariátu, především HR s kterou komunikují nejčastěji. Rádi 
by, aby se zrychlila komunikace s účetním oddělením především pak v souvislosti 
s proplácením faktur.  

 
 
 

4. 
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Oblastní sekretáři vznesli tyto dotazy: 

 

 V rozpisech na MČR, které schvaluje VV, požadují sekretáři uvést nejen uzávěrku 
přihlášek v JIS, ale i uzávěrku doručení přihlášek sekretářům oblasti, nejpozději 
dva dny před uzávěrkou v JIS, aby sekretáři měli čas na kontrolu kvalifikací a 
zadání přihlášek do JIS a řešení případných nesrovnalostí. 
Sekretáři musí vypisovat na web nebo na Facebook data, kdy mají zájemci zaslat 
přihlášky sekretářům. Leckdo ale ani web ani Facebook nesleduje, takže se řídí 
pouze informacemi, které jsou dány rozpisem a ty považují za směrodatné. 
 V místě pro podpis by mělo být zmíněno: Schváleno VV …….. a datum schválení 
rozpisu, neměl by být vložen rozpis bez této informace. 

· Do budoucna nastavit v JIS systém kontroly kvalifikací u přihlašování se na 
MČR tak, aby se zájemci o MČR mohli přihlašovat sami. Systém by je 
nepustil, pokud by nedosáhli potřebného výsledku v dané kategorii. JIS 
všechna tato data eviduje. Sekretáři by řešili individuální případy či 
nesrovnalosti, složení družstev.atd. 
Nynější systém plně závisí na jedné osobě, přihlášky přicházejí v poště, 
často nesrozumitelně, neúplné….. a pokud je v rozpisu nastavena uzávěrka 
do 24 hodin daného dne, má přihlašovatel plné právo se zlobit, neboť se 
řídí rozpisem, který je pro něj zásadní, pokud sekretář před půlnocí třeba 
usne, nebo není na wifi…stát se může cokoliv, i úraz… a přihlášku do 
systému nevloží, je zodpovědný za tento problém. Tento způsob je velmi 
nesystémový. 

 Dále byl vznesen dotaz ke konferenci ČJF, zdali bude volební. Dotaz osvětlil GS 
 Dotazy ke stanovám – připomínky k zaslaným změnám – připomínka ke stanovám 

ve vztahu k sekretářům a jejich působení v orgánech  
 

 Dotazy k zápisům z VV a Rady – jsou nepřehledné a přílohy se musí dohledat jinde 
 

 Dotazy k SCM a OCM – materiál není přehledný a měnil se během roku na základě 
jednání Rady ČJF dotazy ke vzdělávání a dokumentu –  

 Školení stewardů, školitelé – paní Michaela Löbl předala informace o zrušeném 
kurzu instruktorů v Albrechticích a o vypsání tří kurzů nových stewardů všech 
disciplín – Zduchovice říjen, Ostrava prosinec, Praha leden. 

 Udělování výkonnostních odznaků prochází příliš dlouhým procesem schvalování  

 

5. 

 
Úkoly vyplývající z dotazů sekretariátu:   
 

- Jan Štván v rámci své agendy vznese dotaz na OLC jakým způsobem by šel JIS nastavit 
tak, aby se účastnící MČR mohli sami přihlašovat a JIS kontroloval splnění kvalifikací  

- Jan Štván vznese dotaz na OLC jaké jsou možnosti nastavení JISu tak, aby kontroloval 
plnění podmínek pro výkonnostní odznaky 

 

 


